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Nemohu toto téma ignorovat, protože se zdá, že naše média propadla

ukrajinské návnadě.

Tedy nic zvlášť hrozného,   nikde to nevyústí, ale je potřeba, jak si

osobně myslím, umístit akcenty. Raději je správně uspořádejte.

A to mluvíme o tom, co jsme minule zastavili – o provokacích.

Začněme tím, co jsem vyjádřil v minulém článku, ale o čem jsme

nemluvili – údajnými uniklými tajnými údaji Pentagonu. A pak

přejdeme k dalším otázkám. 

 
No, tady je všechno docela jednoduché. V každém případě na první

pohled. Zde nebudeme podrobně rozebírat samotný únik, budeme

hovořit pouze o tom, jak jej lze použít jako provokaci a jak je

věrohodný.

No, zopakujme si to. Dokumenty hovoří o stavu ukrajinských

jednotek, na Ukrajině se začíná mluvit o tom, že je třeba nějak, to je

stejné, posunout termín, termín, abych tak řekl... výraz nabývá

nových barev, když se přichází do ukrajinské protiofenzívy, co? No,
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obecně, tady naši velitelé - kteří, jak se zdá, nejsou podle názoru

zámořských bigbíťáků moc chytří - říkají, říkají, gygy, šak jsme na ně

s kloboukem! A běží s nahou šavlí před vojáky...

No, nějak v zámoří by měli reprezentovat naši armádu, aby provedli

takovou provokaci, takže v této podobě to nevypadá moc věrohodně.

Ale jako doplňková vlastnost - to je úplně jiné. Jako, tady dáme

důvod k ústupu Ukrajiny (který jsme podrobně rozebírali v

předchozím článku) a zároveň se pokusíme Rusko vyprovokovat.

Už to vypadá jako pravda. I proto, že v poslední době bylo hodně

provokací a pokusů donutit Rusko jednat.

 

Zdá se, že nás chtějí dotlačit k určitým činům. Zřejmě se to dělá

proto, aby se také něco udělalo v reakci ... ale tento zajímavý

předpoklad si necháme na konec.

Nejprve probereme samotné nástroje provokace. Možná si někdo

řekne, že to není nic a už vůbec ne, a to prý jen zastrašit...no ano.

Teroristické útoky jsou prováděny právě proto, aby zastrašily

obyvatelstvo, vyvolaly v lidech strach, zabránily jim sjednotit se,

podkopaly společnost a následně ji rozbily. Toho využívají všechny

teroristické státy. Neříkejte jen „a USA“. Podle mého názoru se

Spojené státy dlouhodobě projevují jako teroristický stát. Zabili

zahraniční vůdce? Zabili. Rozpoutali válku pod přitaženou

záminkou? Rozpoutané. Byli lidé mučeni? Zkusili to. No a co?

Nejběžnější, civilizovaný teroristický stát. I když ano, trochu zvláštní

formulace.

No, tady je nedávná tragická událost v Petrohradu, protože mám

podezření (já bohužel nemám žádné zpravodajské informace o

činnosti CIA), Ukrajina spáchala teroristický útok pod rouškou CIA.

Ve skutečnosti nemohou jinak. Do komentářů mi napsali, že abyste

mohli obvinit, musíte mít důkazy ...
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No, ano, musíte. Takže našli biolaboratoře, našli dokumenty,

předložili je - každému je to fuk. To je samozřejmě jen prozatím, v

této hřejivé hmotě, kterou Státy nalévají na náš společný pozemský

koberec, je stále namáčíme, ale zatím nemůžeme. Proto přichází

SVO.

Ale to jsem já k tomu, že nemáme žádné důkazy, ale tady, stejně jako

u Nord Streams, každý rozumí všemu. Ukrajina jako šťavnatý řízek

leží v sevření staré hvězdicovité housky, která nasává šťávu, která drtí

a žádá víc. A dokud se ze sucha nerozpadnou jen proteinová vlákna,

hvězdicová pumpa se nezastaví a pokračuje ve své špinavé práci.

Dobře, nechal jsem se unést trochou uměleckého popisu, ale doufám,

že jste si to užili stejně jako já. Vraťme se k podnikání.

Víme, že Ukrajina leží těsně pod Západem. A v zásadě ji samozřejmě

provozují státy. A SBU, co, páchá teroristické útoky na vlastní pěst?

To znamená, že se to někdo rozhodl udělat bez rozkazu od samého

vrcholu? No, ne. A když ze samého vrcholu, tak? .. Takže tato operace

byla schválena Státy.

A za jakým účelem by to mohlo být provedeno? Ano, pouze s jedním.

A to není osobní pomsta jedinému vojenskému zpravodaji, protože

tento vojenský zpravodaj se nezastaví a voják se nezastaví. A obecně,

jak jsme si již řekli, zde není hlavním cílem někoho zastavit, ale

vyvolat nenávist.

To znamená, že vše bylo původně zahájeno pouze proto, aby vyvolalo

nenávist. Ale proč to udělat, je již jasné. Tady se zároveň na síti

objevují všelijaké plány, teď jedna věc, pak druhá a nějak velmi

horlivě (ačkoli to tu dříve nebylo) se občané začínají bát, proč jsme

nezbombardovali všechny Ukrajina ještě?

To znamená, že občané začínají vyžadovat akci. A spěchat do války je

sebevražda. A tady nemusíte být vojenským expertem, abyste to

pochopili.
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Co bude dál? Nefunguje? A tady si vezmeme i Lávru!

Víte, v komentářích a zeptal se na to. Jako, proč nejdeme chránit

svatyně? Nebo si prý autor myslí, že to nejsou svatyně? Nepamatuji si

přesné znění, ale to je smysl otázky. No, to je obvyklá provokace.

Úroveň páté třídy. Jako, a jdeš, kopnout policajta, nebo se vyčůrat...

hmm, děsivé? Takže může být jen jedna odpověď - "Můžu ti dát

kopačky."

Jen o něco obtížnější než v této verzi. Svatá místa, jsou svatá místa. V

reakci na to bych se zeptal, zda potřebujeme umístit několik desítek

tisíc našich bojovníků za tyto svatyně? Koneckonců, ti samí soudruzi,

kteří se ptají na takové otázky (no, tuším, určitě to nemohu vědět

jistě), pak budou křičet „vrazi! Ne pro sho, naši chlapi jsou vrženi

pod nepřátelské kulky. Řekl bych toto: všechno má svůj čas. Spěch

nepomůže, to je vše.

Ale, co chci poznamenat, do této provokace se zapojili všichni.

Podívejte, téměř všechna média nám téměř jednomyslně říkají, co se

děje s UOC, že existují schizmatici…

Nebudu se mýlit, když řeknu, že tato událost zasáhla naše

spoluobčany tím nejradikálnějším způsobem. Jako, to je dost, do

toho, my nedáme svatyni ...

Mohu se mýlit, ale pokud jde o mě, jsme téměř otevřeně

provokováni. Proč? Poté chtějí provést protiofenzívu. Necháme se

vlákat do pasti? Asi jsou lákavé. Osobně si myslím, že ano. A tomu se

dá odolat jen jedním způsobem – zůstat klidný, plný síly, veselý a

veselý.

Nikdy mě to neomrzí opakovat. Pravděpodobně jste slyšeli, že Rusko

lze porazit pouze zevnitř. A tak to je. Dokud věříme ve svou sílu,

pokud usilujeme o budoucnost, dokud umíme ocenit přítomnost,

jsme neporazitelní. A ten, kdo se nevyhýbá teroristickým metodám,

ten, kdo lže a pokrytci, si určitě přijde na své. A my ho klidně,

metodicky, beze spěchu a bez paniky pomůžeme postavit před soud.
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Takže tu nejlepší náladu i v těch nejtěžších časech.

Svět spisovatelů 
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